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Wlocfawek, 26 lipca 2O22 r.

Pan

Andrzej Golqbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnia 28 czerwca 2022 r. (1901 informujq, 2e jednostka

odpowiedzialna za utnymanie zieleni w pasach drogowych dokona przeglQdu fitosanitarnego dzew na

ul. Kaliskiej, je2eli wystarcze na to fundusze zabezpieczone w bud2ecie jednostki.

Natomiast w przedmiocie interpelacji z dnia 29 czetwca 2022 r. (192) informuje, 2e remont chodnika na

placu Wolno6ci 8/9 zostanie wykonany silami zarzqdcy drogi w najbli2szym mo2liwym terminie.
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